
Beretning fra Hunde koordinatoren 2022 

Vi havde markprøver kvalitet klasser, som var rigtig godt besøgt Vinderklasse med 
rigtig god tilslutning. Der har været mange apporteringsprøver, og dj udvidet 
apporterings prøver Der var gode tilslutning til alle prøver. 
Efterår var der ingen 
Markprøver: Da DJ ikke fik lov til at holde prøver for SJD, har der ikke været nogen. 
Vi fik også lavet en ny test til rotte hunde. 
Der blev igangsat sat nyt arbejde sammen med DKK, som vi kommer til at se frugten 
af her i 2023.Der er både ny prøver og uddannelse af dommere og meget mere, det 
kommer jeg i nærmere ind til kreds mødet d. 16 marts i Jels. 
 
Med venlig hilsen  
Allan Bredsgaard  
 


